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R E P U B L I K A  H R V A T S K A 
PRIMORSKO-GORANSKA  ŽUPANIJA 

GRAD RIJEKA 
MJESNI ODBOR MLAKA 
VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
 
KLASA: 026-02/21-01/15 
URBROJ: 2170/01-09-10-21-18 
Rijeka, 16. 11. 2021. 

 
ZAPISNIK 

S 30. SJEDNICE VMO MLAKA 
 

30. sjednica VMO Mlaka održana je 16.11.2021. (ponedjeljak) s početkom u 18:00 sati u 
prostorijama MO Mlaka, G. Duella 2/b. 
 
Sjednici su bili nazočni: 
- Ivo Simper, predsjednik VMO 
- Nikolina Velnić, zamjenica predsjednika VMO 
- Elena Dorčić-Spatola, članica VMO 
- Marin Filčić, član VMO 
- Snježana Seršić, tajnica MO 
 
Sjednici nisu bili nazočni: 
-     Igor Ivošić, član VMO 
 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO i predložio sljedeći 
 

DNEVNI RED 
 

1. Zamjena člana Vijeća MO Mlaka i svečana Izjava novog člana. 
2. Rasprava o zahtjevima pristiglim između dvije sjednice. 
3. Izvješće o održanoj Ekološkoj akciji. 
4. Donošenje odluke o utrošku sredstava preostalih nakon realizacije komunalnih prioriteta za 

2021. godinu. 
5. Rasprava i usvajanje prioriteta MO Mlaka za 2022. godinu. 
6. Donošenje odluke o promjeni programa Ususret Božiću.  
7. Donošenje odluke o promjeni programa Doček svetog Nikole. 
8. Razno. 
 

Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 
 

AD 1 
 
Član Vijeća MO Mlaka Milan Milovanović podnio je 6. listopada 2021. godine ostavku na mjesto 
člana VMO Mlaka. SDP je dostavio odluku o imenovanju novog člana Vijeća Marina Filčića s 
kandidacijske liste SDP - HNS - GLAS – PGS. 
 

Zaključak: 
 
 Čitanjem i potpisivanjem svečane izjave započeo je mandat Marina Filčića kao 

člana VMO Mlaka. 
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AD 2 

Predsjednik VMO Ivo Simper informirao je prisutne vijećnike o zahtjevima građana i dopisima 
primljenim između dvije sjednice. 
 

Zaključak: 
 

 Vijeće je primilo na znanje sljedeći odgovor Odjela za komunalni sustav: „Budući da 
su nepropisno parkirana vozila na kamenom opločenju pješačke staze Parka Mlaka 
uz Ulicu Podpinjol ometala prolaz vozila Čistoće i pješaka, oštećivala podlogu, te 
priječila ulaz u park, a uvažavajući učestale primjedbe građana, Odjel za kom. sustav 
dao je ugraditi zaštitne stupiće. Stupići su prethodnih godina postavljeni na svim 
pješačkim prilazima parku s ciljem zabrane neovlaštenog ulaza i nepropisnog 
parkiranja vozila. Stupići su demontažni radi pristupa komunalnih i interventnih 
vozila. Površina na kojoj su postavljeni nije kolna površina prometnice koja bi služila 
za mimoilaženje vozila, podloga nema odgovarajuću nosivost i asfalt predviđen za 
promet vozila. Cesta je u nastavku jednosmjerna osim za vozila Čistoće, te je 
većinom koriste stanari, pa smatramo da neće dolaziti do većih poteškoća u 
prometovanju i prilazu obližnjim stambenim zgradama“.  

 Vijeće je zaprimilo zahtjev stanara Krešimirove 60 za postavljanje stupića na 
nogostup i označavanje parkirnog mjesta za invalide ispred zgrade Krešimirova 60,  
jer je zbog nepropisno parkiranih automobila onemogućen siguran dolazak i kretanje 
korisnicima Centra za rehabilitaciju Rijeka, koji se teško kreću, a minimalno dva puta 
dnevno koriste navedeni prostor. Također traže i češću kontrolu Prometnog 
redarstva. 
Vijeće je također zaprimilo zahtjev stanara Krešimirove 52 koji se protive 
postavljanju stupića na cijeloj lokaciji od HZZJ do parka Mlaka jer na većini dionice, 
ukoliko se automobili pravilno parkiraju ostaje slobodan prolaz između parkiranog 
automobila i zgrade za kretanje pješaka. Stanari i vlasnici poslovnih prostora ne bi 
trebali ispaštati radi bezobraznih vozača.   
 

 Temeljem svega navedenog Vijeće će poduzeti sljedeće:  
- Od Prometnog redarstva će se zatražiti pojačani nadzor, kontrola i 
sankcioniranje nepropisnog parkiranja na području Krešimirove ulice, te rezultate 
provedenog nadzora 
- Od Rijeka Prometa će se zatražiti hitno iscrtavanje horizontalne oznake 
zabrane parkiranja na ulazu u zgradu i povratak u prvobitno stanje jer su prije 
rekonstrukcije Krešimirove ulice uz Park Mlaka od jednog do drugog ulaza tj. od 
križanja s ulicom Podmurvice do zgrade Krešimirova 60 bili postavljeni stupići, koji 
nakon završetka radova nisu vraćeni. 
   

 Vijeće je dalo suglasnost na zahtjev Udruge osoba s mišićnom distrofijom PGŽ iz 
Baračeve 22b za označavanje parkirnog mjesta i prilagodbu pločnika na ulazu u 
udrugu, a koji će uputiti Rijeka Prometu. Udruga je proslijedila  dokumente Odjelu za 
zdravstvo da ih službeno dostavi putem projekta „Otklonimo barijere“. 
 

 Vijeće je zaprimilo molbu ovlaštene osobe zgrade Franje Čandeka 23a za dodatno 
označavanje parkirnih mjesta za osobe s invaliditetom,  na cesti u Ul. E. Kovačića  
pored postojeća 2 parkirna mjesta za osobe s invaliditetom. Stanari koji 
zadovoljavaju uvjete trebaju se direktno obratiti Rijeka Prometu s pripadajućom 
dokumentacijom.  

 
AD 3 
 
       Zaključak: 
 

 Vijeće je 27. listopada uspješno organiziralo Ekološku akciju čišćenja zelene 
površine između Zvonimirove i ulice Luki – od bivšeg kluba „Točka“ do 
„Gumiservisa“. Uklonjena je nepoželjna vegetacija, te očišćen razni krupni otpad. 



 3/4 

Zbog epidemiološke situacije akcija je realizirana u manjem obimu. Sudjelovalo je 13 
volontera i 5 djelatnika „Gumiservisa“, utrošena su sredstva za 15 pari rukavica, 15 
marendi i 10l sokova, a Čistoća je osigurala 3 baje za krupni otpad. 

AD 4 
 
      Zaključak: 
 

 U dogovoru s Rijeka Prometom donijeta je odluka da će se sredstva preostala nakon 
realizacije komunalnih prioriteta za 2021. godinu utrošiti na stavku: „Sanacija zida u 
ulici Luki kod kućnog broja 17 “ 

 
AD 5 
       
      Zaključak: 

 Nakon rasprave jednoglasno su usvojeni prioriteti komunalnog uređenja MO Mlaka 
za 2022. godinu i to: 

 
           Uređenje zelene površine sa zapadne strane stubišta u Ulici Giuseppe        12.000,00 
           Duella južno od kućnog broja 4             
           Postava dva sjedala klupe na parapetne zidiće stubišta u Ulici                        4.000,00 
           Podmurvice sjeverno i zapadno od kućnog broja 6     
           Uređenje dječjeg igrališta u Ulici Rikarda Benčića zapadno od kućnog        30.000,00 
           broja 11 
           Opremanje dječjeg igrališta u Ulici Rikarda Benčića zapadno od kućnog     68.000,00 
           broja 11 
           Nastavak sanacije ulice Podpinjol prema spoju sa Krešimirovom ulicom     90.000,00 
           Izrada prometnog projekta interventnog i pješačkog koridora u Ulici              5.000,00 
           Vitomira Paje Širole od križanja sa Vukovarskom ulicom do stubišta 
           prema Parku Mlaka 
           Proširenje javne rasvjete na parkiralištu u Ulici Giuseppea Duelle kod         57.000,00 
           kućnog broja 2 
           Proširenje javne rasvjete u Ulici Podmurvice kod kućnog broja 31                  5.000,00 
                                                                                                                                      __________                                                                                            
                                                                                                                                        271.000,00              
AD 6 
 
Nakon rasprave Vijeće je jednoglasno donijelo sljedeći:  
 
      Zaključak: 
 

 Vijeće MO Mlaka planiralo je realizaciju programa „Ususret Božiću“ (kulturno-
umjetnički program uz druženje s građanima). Zbog neizvjesne situacije s Corona 
virusom i ograničavajućim epidemiološkim mjerama navedeno se neće realizirati.  

 Od Odjela za samoupravu je tražena i dobivena suglasnost da se sredstva 
predviđena za honorar izvođaču utroše za izradu stolnih kalendara s motivima 
fotografija natječaja „Fotkaj Mlaku“. 
 

AD 7 
 
Nakon rasprave Vijeće je jednoglasno donijelo sljedeći: 
 
     Zaključak: 
 

 Vijeće MO Mlaka planiralo je realizaciju programa „Doček sv. Nikole“ u suradnji s 
Vijećem MO Potok koji je obuhvaćao kvalitetnu edukativnu predstavu, uz druženje s 
ostalom djecom, te poklonima prilagođenim uzrastu kojeg je Sveti Nikola osobno 
uručio svakom djetetu, jer je svrha upravo cjelokupan doživljaj djece (a i roditelja).  
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 Na snazi su epidemiološke mjere koje ne dozvoljavaju realizaciju ovakvog programa, 
te će se iz tog razloga program realizirati u manjem obimu u dogovoru s OŠ 
„Podmurvice“ i Dječjim vrtićem „Mlaka“. 
 

AD 8 
 
Zaključak:  
 
 Nije bilo prijedloga za raspravu.  

 
 

Sjednica je završila u 21:00 sat. 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od četiri (4) stranice. 
 
 

Zapisničar: Predsjednik VMO Mlaka: 
 

Snježana Seršić    Ivo Simper, prof. 
  


